
 

   

Protokoll fört vid Svenska Tyngdlyftningsförbundets  

styrelsemöte nr 8 2022/23, den 27 mars § 113-124 

 

Tid och plats: Kl 19-21, Teams. 

 

Närvarande: Emma Engdahl, Joakim Eriksson, Patrik Helgesson, Helene Johage, 

Elisabeth Hagman och Sebastian Nurmi, GS. 

 

§113 Mötet öppnat 

Ordförande Joakim Eriksson förklarade mötet öppnat.  

 

§114 Val av sekreterare och justerare 

Emma Engdahl valdes till mötessekreterare, Helene Johage och Elisabeth Hagman 

valdes till justerare. 

 

§115 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§116 Genomgång av föregående STF och AU-protokoll 

Helene Johage tog upp om EWF-skrivelsen som behandlades vid förra mötet där 

hon inte var med. Att det blivit ett missförstånd om vad första skrivelsen skulle 

handla om.  

 

Styrelsen beslutade att Helene Johage och Patrik Helgesson ska gå igenom 

skrivelsen innan EWF-kongressen och komma överens om hur Patrik ska ta upp 

den på kongressen. Föregående protokoll lades sedan till handlingarna. 

 

§117 Svensk Tyngdlyftning Lyfter 

Sebastian Nurmi gick igenom remissvaren och berättade om de korrigeringar och 

redigeringar som gjorts utefter svaren. Styrelsen gav sina reflektioner om 

dokumentet och utformningen.  

 

Styrelsen beslutade att föreslå detta som strategidokument på årsmötet. 

 

§118 Förbundsmötet 

Handlingarna inför förbundsmötet gicks igenom. Justeringar på budgetförslaget 

inför årsmötet. Styrelsen fastställde budgetförslaget. Förtjänsttecken till Hannu 

Virkkanen i guld, Styrelsen tillstyrkte detta. Förtjänsttecken till Anders Hammarberg 



 

   
får diplom och silver, Styrelsen tillstyrkte detta. Förtjänsttecken till Bo Melander, 

diplom och silver, Styrelsen tillstyrkte detta. Sebastian Nurmi kommer att 

dubbelkolla så att allt blir rätt. Proposition 2 om stadgeändringar – Styrelsen 

beslutade att lägga fram detta som förslag på årsmötet. Svar på motionerna gicks 

igenom.  

 

Styrelsen beslutade att fastställa svaren på motionerna och fastställa 

propositioner och övriga handlingar till förbundsmötet.  

 

§119 SM-kit 

Sebastian Nurmi gick igenom förslaget på hur SM-kittet bestående av 

tävlingspodium samt åtta uppvärmningsflak som dressas i förbundets grafiska 

profil skulle kunna finansieras. Syftet är att höja nivån och statusen på SM och det 

bygger varumärket. Förslaget till styrelsen var att dela upp betalningen till Eleiko på 

fem år. Värdet på utrustningen motsvarar det dubbla av STF:s investering (totalt 

maximalt 900 000 kr) därav ansåg styrelsen att den ekonomiska risken var låg. 

Dessutom har förbundet fortsatt inte använt något av arvet vilket gör att det finns 

utrymme för en positiv satsning som denna.   

 

Styrelsen beslutade att direktfinansiera SM-utrustningen via arvet, Elisabeth 

Hagman lade ned sin röst.  

 

§120 Tävlingsbestämmelser 

Ett nytt förslag har kommit om den andra övergångsperioden och gicks igenom.  

 

Styrelsen beslutade att det nya förslaget ska gälla.  

 

§121 Övriga frågor 

Joakim Eriksson framförde förslag om ett reportage om NIU om hur eleverna har 

arrangerat en tävling och blivit domare. Sebastian Nurmi har planerat en artikel om 

NIU och ska lägga till om att de arrangerade serieomgång. Joakim Eriksson 

informerade att valberedningen inte kommit in med förslag om arvode i tid inför 

förbundsmötet.   

 

§122 Genomgång av beslut tagna under mötet 

Emma Engdahl gick igenom de beslut som har tagits under mötet. 

 



 

   
 

§123 Kommande möten  

Styrelsen har bjudit in SDF:en till informationsmöte 28/3 kl. 20.00 via Teams. Nästa 

styrelsemöte på fredagskvällen 21/4 innan framtidskonferens och årsmöteshelgen.  

 

§124 Mötet avslutat 

Ordförande Joakim Eriksson förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: 

 

____________________ 

Emma Engdahl, mötessekreterare 

 

Justeras: 

 

__________________                                           ______________________ 

Helene Johage, justerare                                      Elisabeth Hagman, justerare 


